
            
 

 

 

Referat af kaffemøde d. 17/9-18 

 

Til stede var Britta, Jens, Knud og Joan. 

 

Der var ikke lavet dagsorden, for mødet er tænkt som en orientering om de ting vi møder undervejs 

i dagligdagen og for at orientere de øvrige. 

Her kommer de forskellige emner. 

 

Busslusen. Stenen er igen væltet. Vi har haft kontakt med kommunen. 

I forbindelse med henvendelse fra parcelejer med ønske om at få nedsat hastigheden på Ejbybrovej, 

så har vi været i kontakt med kommunen. De har bedt os om at tage fat i politiet, for videre forløb. 

Det er iværksat, men ikke afklaret endnu. 

Repræsentant for vores grundejerforening deltog for nylig i møde med Ejby Bylaug. Her drøftedes 

stort set samme emner som sidst og der er bred enighed om et fortsat samarbejde. De gjorde 

opmærksom på at borgerne selv har mulighed for at sende et tip til kommunen, hvis man får øje på 

noget som ikke er i ordren. 

Der kan downloades en App der hedder: tip kommunen. 

 

Parcelejere skal holde deres køretøjer på egen grund. 

 

Motorstøj fra sav og bank mod sten generer flere grundejere og bestyrelses repræsentant vil 

kontakte pågældende. Vi henviser i øvrigt til vores retningslinjer om at tage hensyn. 

 

Vores bank har oplyst at vi får gebyr på vores foreningskonto på kr.300,- pr. år. 

 

Vi har fået et par nye medlemmer, da der har været handlet et par huse. Vi påtænker at redigere det 

velkomstbrev vi tidligere har haft og udlevere til dem sammen med retningslinjer og vedtægter, så 

de føler sig velkomne i vores forening. 

 

Vejene trænger flere steder til at blive afrettet. Knud tager fat i en som kan lave det. 

Høje træer på ens grund er grundejeres ansvar og vi anbefaler at den enkelte grundejer selv 

anskaffer sig forsikring, hvis de skulle vælte. Der henvises desuden til hegnsloven. 

 

Tak for deltagelsen. 

Formand Joan Hinsch 

 

 

 

 
 


